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MOTIVACE A DŮVODY K ŘEŠENÍ 

DANÉHO PROBLÉMU 

• Zpracovávané oblasti 

• Růst měst 

 

• Nevyužívané plochy 

a areály 

 



CÍL PRÁCE 

• Identifikační studie brownfieldů 

– Lokalizace objektů 

 

– Dokumentace 



DEFINOVANÉ HYPOTÉZY NEBO 

VÝZKUMNÉ OTÁZKY 

• 3 výzkumné otázky 

 

– Největší množství brownfieldů 

 

– Atraktivita brownfieldů 

 

– Velikost brownfieldů 



POUŽITÉ METODY 

• Analýza území - dokumenty 

 

• Diskuse s vlastníky objektů a úřady 

 

• Fyzický průzkum území 

 

 



DOSAŽENÉ VÝSLEDKY A 

PŘÍNOS PRÁCE 

• Katalog brownfieldů 

 

• Úřad územního plánování v Třeboni 

 

• Odpovědi na výzkumné otázky 

– Největší množství brownfieldů 

– Atraktivita brownfieldů 

– Velikost brownfieldů 



STRUČNÉ ZÁVĚREČNÉ 

SHRNUTÍ 

• Přidaná hodnota práce 

 

• Cíl práce 

 

• Budoucí využití  



Děkuji Vám za pozornost 



ODPOVĚDI NA OTÁZKY 

VEDOUCÍHO PRÁCE 
1. Čím si vysvětlujete pouze jediný případ existence 

brownfieldu ve správním území Domanína? 

– Vodní plochy 

– Bydlení v obci 

– Zahrádkářská kolonie + Brownfield 

 

2. Jak byste se vyjádřil (z hlediska brownfieldů) ke 

Třeboňským seníkům - některé zcela viditelně nejsou 

využívány. 

– Kulturní památka a turismus 



ODPOVĚDI NA OTÁZKY 

OPONENTA 
1. Co Vás motivovalo pro výběr řešeného území, u 

kterého se dá předpokládat, že v něm nebude tak 

vysoký podíl podvyužívaných území, typických pro 

podobné studie (opuštěné zemědělské, průmyslové a 

vojenské areály)? 

 

– Neudržované domy v obcích 

– Požadavek na zpracování této dokumentace 



2. Proč zařazujete mezi podvyužívaná území i volné 

pozemky určené k zástavbě? - viz Slabé stránky 

– Kolize ve využití 

– Dlouhodobě nevyužíváno 

 

3. Na základě jakých informací nebo kritérií rozhodujete o 

zařazení podvyužívaných území s předpokládanou 

ekologickou zátěží? 

– Předchozí využití 

– Statistické údaje 

ODPOVĚDI NA OTÁZKY 

OPONENTA 



4. Pracoval jste s databází podvyužívaných území z ÚAP 

ORP Třeboň a se studií Jihočeského kraje resp. 

CzechInvestu? 

– Katalog brownfieldů 

ODPOVĚDI NA OTÁZKY 

OPONENTA 

ODPOVĚDI NA OTÁZKY 

HODNOTÍCÍ KOMISE 


